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Porządek  posiedzenia Komisji Rolnictwa... Nr 2/07 w dniu 15 marca 2007  
– godz. 10 30 

 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
2. Zaopiniowanie proj. uchwał pod obrady Rady w dniu 22 marca 2007 r 
3. Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 

 
 

 
Posiedzeni u Komisji  przewodniczył Marian Korbiel  – 

Przewodniczący  Komisji  , przywitał przybyłych i stwierdził 
prawomocność obrad  oświadczając , iŜ zgodnie z listą obecności  
w posiedzeniu uczestniczy 7 spośród 8 osobowego składu Komisji, 
co stanowi  kworum do podejmowania prawomocnych dec yzji . 

 
Radny nieobecny: Henryk Dudka. 
 
Listę obecności stanowi strona pierwsza niniejszego protokołu. 

 
Przewodniczący Komisji  poddał pod głosowanie w/w porządek obrad . 

  
 

Głosowało   -  7 
 

Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 

 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła  w/w porządek 
obrad.  
 
 
Ad. 1.  Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia . 
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie: 
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Protokół Nr 1/2007 z dnia 24 stycznia 200 7 r 
 

 
Głosowało  -  7 

 
 

Za   -  7 
Przeciw  -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła Protokół 
Nr 1/2007 bez uwag.  

 
 

 
Ad.2. Komisja zaopiniowała następujące  proj. uchwał pod 

obrady Rady:  
 

 
- projekt uchwały  w sprawie powołania Skarbnika  Gminy 
Ustka.  
 

 
  Lidia Orłowska – Getler Sekretarz  Gminy 

- omówiła  w/w projekt uchwały  zgodnie z uzasadnieniem . 
 

 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 

 
 

Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
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W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały. 

 
 
 Następnie Pani Lidia Orłowska – Getler Sekretarz Gminy 

szczegółowo omówiła niŜej wymienione projekty  uchwał,  oraz 

udzieliła stosownych wyjaśnień do poszczególnych uchwał. 
 
 

- projekt  uchwały w spr uchylenia uchwał. 
 

 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt  
uchwały : 

 
Głosowało   -  7 

 
 

Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały. 

 
 

 - projekt  uchwały w sprawie powołania stałych komisji Rady 
Gminy Ustka oraz określenia ich składu osobowego. 

 
 

Przewodniczący Komisji poddał  pod głosowanie w/w projekt 
uchwały : 

 
 

Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
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W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt uchwały. 

 
 

- projekt   uchwały   w  sprawie  ustalenia wysokości diety    
dla Radnych Rady Gminy Ustka . 

 
 

 Lidia Orłowska – Getler Sekretarz Gminy 
- wyjaśniła, iŜ w przedłoŜonym projekcie uchwały dokonano 

autopoprawki     tj.  w § 1 pkt 3 został dopisany p,pkt e) o brzmieniu :  

„dla radnych, którzy nie są członkami Ŝadnej komisji – 40 % podstawy”. 
Natomiast  § 2 p.pkt 3 został zmieniony tj. maksymalna wysokość 

potrąceń wynosi 30 % miesięcznego ryczałtu.  
 

 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 

 
Głosowało   -  7 

 
 

Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zaopiniowała 
pozytywn ie w/w projekt  uchwały. 

 
 
 Radny Edward Sasko 

- czy jest moŜliwość , by radny otrzymywał zwrot kosztów za telefon. 

Czym się róŜni radny gminy, a radny powiatowy. 
 
 
Lidia Orłowska – Getler Sekretarz Gminy 
- jest róŜnica pomiędzy radnymi poniewaŜ są dwie róŜne ustawy.             

W tej chwili nie znam ustawy o samorządzie powiatowym. Zapoznam              

się z tą ustawą   i  przekaŜę Państwu informację, czy  jest moŜliwość 

przyznania zwrotu kosztów za korzystanie z  telefonów i wówczas 
Państwo będziecie debatować. 
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- projekt  uchwały w sprawie  ustalenia diet                               
dla przewodniczących organów wykonawczych jednostek 
pomocniczych gminy . 

 
 

 Lidia Orłowska – Getler Sekretarz Gminy 
 - wyjaśniła, iŜ  do pierwotnej wersji proj. uchwały zostały wprowadzone 

poprawki tj. w § 1 pkt 1, po wyrazie Ustka dopisuje się zapis o brzmieniu:  

„za udział w pracach Rady Gminy”. Ponadto  dodano  p.pk.t 5                   

o brzmieniu : „z tytułu kaŜdorazowej nieobecności na sesji Rady Gminy 

Ustka następować będzie potrącenie diety o  % jej wysokości”.  
 
  
 Radny Piotr Czerwonka 

- z tytułu kaŜdorazowej nieobecności na sesji Rady Gminy Ustka , proponuję  
potrącenie diety 0 30 % .  

 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie wniosek radnego 
Piotra Czerwonki : 

 
Głosowało   -  7 

 
 

Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  2 

 
W wyniku głosowania Komisja większością głosów  podjęła            
wniosek radnego Piotra Czerwonki .  

 
 

Przewodniczący Komisji  poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały    
z uwzględnieniem powyŜszego wniosku: 

 
Głosowało   -  7 

 
 

Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
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W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt uchwały. 

 
  
- projekt uchwały w spawie ustalenia kwotowego limitu 
rozmów telefonicznych dla Wójta Gminy Ustka . 

 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 

 
 

Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchw ały. 

 
  
 Marian Korbiel Przewodniczący Komisji 
 - proszę o przedstawienie informacji na następnych Komisjach, kto ma 

słuŜbowe telefony komórkowe w jednostkach organizacyjnych . 
 
 

- projekt uchwały w sprawie ustalenia najniŜszego 
wynagrodzenia zasadniczego w pierwszej kategorii 
zaszeregowania   oraz   akcep tacji wartości jednego punktu     
w Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej w Ustce. 

 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 
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Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt uchwały. 

 
 

- projekt  uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu 
wydatków na świadczenia z pomocy społecznej, będących     
w zakresie zadań własnych gminy. 

 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 
 
     
Głosowało   -  7 

 
 

Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  1 
 
 
W wyniku głosowania Komisja większością głosów  
zaopiniowała pozytywnie w/w projekt  uchwały. 
 
 
Radny Jacek Hadryś 
- na następną Komisję, proszę o informację jaki jest system punktowy      

w mieście Ustka. 
 

 
- projekt  uchwały w sprawie przyznawania i odpłatności             
za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze. 
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Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 
 
     
Głosowało   -  7 

 
 

Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt uchwały. 

 
 

- projekt  uchwały w sprawie przekazania Gminnemu 
Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Ustce prowadzenia spraw     
z zakresu dodatków mieszkaniowych oraz udzielenia 
Kierownikowi Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ustce 
upowaŜnienia do wydawania decyzji administracyjnych . 

 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 
 
     
Głosowało   -  7 

 
 

Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt uchwały. 

 
 



 
- 10 – 

 
- projekt  uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Ustka              
do Fundacji Partnerstwo Dorzecza Słupi. 

 
  
 Radny Jacek Hadryś 
 - dlaczego  Gminę Ustka w Radzie Fundacji reprezentować będzie Pani 

Jankowska. 
 
  
 Lidia Orłowska – Getler Sekretarz Gminy 
 - w Gminie Pani Jankowska prowadzi sprawy związane  z pozyskiwaniem 

środków i cały czas utrzymuje kontakt z tą Fundacją. Pani Wójt 

zdecydowała o naborze na tego typu stanowisko osób, które będą pisały 

duŜe projekty i moŜe to nazwisko się zmienić. Pani Wójt wysunęła           

tę kandydaturę i została ona wpisana do niniejszej uchwały 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 

     
Głosowało   -  7 

 
 

Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały. 

 
 

- projekt  uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Słupskiemu na modernizację drogi powiatowej     
Nr 1112 G Ustka – Gąbino. 

 
Lidia Orłowska – Getler  Sekretarz  Gminy 
- inwestycja ta jest finansowana przez trzy samorządy i zamyka pewien 
etap  drogi powiatowej przy ul. Grunwaldzkiej w Ustce. Gmina Ustka 
finansować będzie chodnik i oświetlenie w proporcjach : 25 % roboty 
drogowe i 100 % kosztów oświetlenia. Drogowego w granicach 

administracyjnych Gminy Ustka , nie więcej niŜ 100 tyś zł.. 
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 Radny Jacek Hadryś 

- skoro jest to droga powiatowa , to dlaczego Gmina ma partycypować     

w kosztach. 
 
 
Lidia Orłowska – Getler Sekretarz Gminy 
- jest moŜliwość partycypacji w tego rodzaju przedsięwzięciu.  Powiat   

nie ma środków i jeŜeli my nie będziemy partycypować , to Powiat         
nie będzie realizował tego zadania i nie będzie wykonanej drogi. JeŜeli 

Gmina nie pomoŜe, to Powiat nic nie zrobi.  
 
 
Radny Henryk Tomaszewski 
- jeŜeli  ma być wykonana cała ulica Grunwaldzka i odcinek naszej drogi 
gminnej , to jestem za realizacją tego zadania. 
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 
 
     
Głosowało   -  7 

 
 

Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  3 
 
W wyniku głosowania Komisja większością głosów   
zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały. 

 
 

- projekt  uchwały w sprawie zawarcia aneksu do porozumienia 
międzygminnego z dnia 30.12.2005 r  z Gminą Miejską Ustka  
w sprawie przekazania zadania polegającego na zaspokojeniu 
zbiorowych potrzeb wspólnoty w zakresie oczyszczani a  
ścieków komunalnych z obszaru aglomeracji w Krajowym 
Programie Oczyszczania Ścieków  Komunalnych (realizacja 
wspólnej inwestycji pn. „Rozbudowa oczyszczalni ścieków     
w Ustce wraz z kolektorami przerzutowymi”) . 
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Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 

 
 

Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt uchwały. 

 
 

- projekt  uchwały w sprawie poręczenia poŜyczki                       
dla Wodociągów Ustka spółka z o.o. z siedzibą w Ustce. 

 
 

 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 

     
 

Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt uchwały. 

 
 

- projekt  uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji na prace 
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowla ne       
przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków . 



- 13 - 
  

 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 
 
     
Głosowało   -  7 

 
 

Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt uchwały. 

 
 

- projekt  uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy                          
w miejscowości Bałamątek , obręb Objazda. 

 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 
 
     
Głosowało   -  7 

 
 

Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w proj ekt uchwały. 

 
 

Przewodniczący Komisji ogłosił 10 min przerwę w obradach Komisji              
tj. od godz. 11 25 do godz. 11 35. 
 
Po przerwie Komisja wznowiła obrady realizując dalszy porządek obrad. 
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- projekt  uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego         
dla części obszaru połoŜonego w obrębie geodezyjnym 
Niestkowo w gminie Ustka . 

 
W/w projekt uchwały omówiła Pani Małgorzata Mikołajczak – 
Paszczyk. 
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 

     
Głosowało   -  7 

 
 

Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt uchwały. 

 
 

- proj. uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany planu        
pn.: „Zmiana Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego części obszaru wsi Przewłoka w gminie Ustka 
Jednostka Przestrzenna Nr 1” . 
 
 
Małgorzata Mikołajczak – Paszczyk  
- omówiła powyŜszy projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

 
 
 Radny Jacek Hadryś 
 - był plan Rynku i dlaczego ponownie trzeba robić  zmiany planu 

zagospodarowania. Nasuwa mi się wiele wątpliwości poniewaŜ   robienie 
w niekontrolowany sposób sypialni dla Ustki  , gdzie było coś ładnego,    
to dla mnie mija się z celem.  

 Mam wątpliwości co do pisma dotyczącego połoŜenia wodociągu na tym 

Rynku . Czy plan jest do wodociągu, czy wodociąg do planu.  
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Radny Henryk Tomaszewski 

 - jeŜeli ktoś widział kasetę dotyczącą Bursztynowej Krainy , to zdał sobie 
sprawę, Ŝe to jest utopia. Ryneczek ten miał być na skalę światową, lecz 

projekt ten jest nie do przyjęcia u nas. Projekt ten wykonywała osoba        

z Kanady i nie zdawał sobie sprawy jakie są realia u nas w Gminie. 
 

Radny Jacek Hadryś 
- zabudowa sypialnią , to teŜ nie jest wyjście . Niech to będzie jakieś 
centrum z małym biznesikiem. 
 
 
 Małgorzata Mikołajczak - Paszczyk 

 - w planie tym , na teren  musiałby  wejść jeden inwestor. Ponadto mamy 
problemy z drogami na pozostałym terenie , które przechodzą przez 

tereny prywatne. MoŜe to była wizja , która się nie sprawdziła. JeŜeli     
nie ma moŜliwości  czegoś zrealizowania , to naleŜy  plan ten zmienić. 

Dlatego teŜ potrzebne są nam pieniądze, aby zrobić zmianę planu           
dla pozostałej Przewłoki z uwagi na  duŜą ilość  wniosków o zmianę 

planu.  
 
 

Radny Jacek Hadryś 
 - znam Rowy i podobnie jak w Przewłoce  miejscowość ta nie będzie 

Ŝyła. Będzie to sypialnia. Wydaje mi się, Ŝe dla mieszkańców Przewłoki 

dobre by było, by powstały  działki o funkcji usługowo- pensjonatowej. 
 
 

Małgorzata Mikołajczak – Paszczyk 
- mamy rezerwę terenu na taką funkcji na terenie gminnym.  
Rowy  są specyficzną miejscowością. W sezonie letnim , kaŜda impreza 

była negowana i były konflikty, Ŝe za głośno itd. JeŜeli chcemy coś 

zrobić, by miejscowość Ŝyła, to trzeba się liczyć z tym, Ŝe w pobliŜu 

będzie głośniej. 
 

 
 Radny Jacek Hadryś 

 - jako radny nie czuję się władny w narzucaniu mieszkańcom funkcji               

i moim zdaniem musi być przeprowadzona pełna konsultacja społeczna, 

by mieszkańcy się opowiedzieli w tej sprawie. By w przyszłości 

mieszkańcy nie zarzucili nam, Ŝe narzucono im wolę radnych. 
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 Małgorzata Mikołajczak - Paszczyk 
 - procedura planu jest tak skonstruowana, Ŝe  bez konsultacji społecznych 

nie zrobimy nic.  
 
  
 Radny Jacek Hadryś 
 - w Rowach zostały sprzedane dwie duŜe działki, a mieszkańcy 

wnioskowali , by te działki nie sprzedawać . 
 

 
Małgorzata Mikołajczak - Paszczyk 

 - na moje stanowisko nie dotarła Ŝadna lista z zapisami , o których radny 

mówi pomimo, Ŝe plan był wykładany do publicznego wglądu  i był 

konsultowany,  
 
 
 Radny Jacek Hadryś 
 - było juŜ za późno, gdy ja zostałem wybrany do reprezentowania władzy 

lokalnej. Była to uchwała ostatniego Zebrania Wiejskiego w Rowach, 

gdzie juŜ cała procedura była uruchomiona, co nie przeszkadzało 

powstrzymaniu tej procedury. Dlatego teŜ, by nie było takiej sytuacji,      

Ŝe mieszkańcy będą mieli do nas pretensje, Ŝe podejmowaliśmy za nich 

decyzje bez konsultacji.  
  
 Radny Henryk Tomaszewski 
 - tak jak widać na mapie jest zachowany pas zieleni i tam nic się nie robi  

i nic się nie będzie robiło. Pewien komfort przyrody  został zachowany. 
 
  

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 

 
Głosowało   -  7 

 
 

Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  1 
 
W wyniku głosowania Komisja  większością głosów   
zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały. 
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- projekt  uchwały w spawie upowaŜnienia Przewodniczącego 
Rady Gminy Ustka do udzielania odpowiedzi w imieniu  Rady 
Gminy Ustka w sprawach dotyczących wniosków  uchylenie 
podjętych uchwał dotyczących Parku Wiatrowego Duninowo, 
Pęplino oraz Parku Wiatrowego Nr 2 MoŜdŜanowo – Starkowo .  

 
 

 Radny Edward Sasko 
 - zasygnalizował sprawę ponownego podpisywania umów przez 

mieszkańców z drugą  Firmą Wiatrową . 
 
 
 Lidia Orłowska – Getler Sekretarz Gminy 
 - Firma Wiatrowa nie będzie rozmawiać z Gminą lecz z właścicielem 

terenu do czasu, gdy Firma  wystąpi do Gminy o warunki techniczne 
zabudowy. Dopiero w tym momencie Gmina będzie miała wgląd                   

do dokumentów i wówczas Gmina wyda decyzję o ustaleniu warunków 
technicznych , bądź nie. KaŜdy właściciel dysponuje swoją własnością 
według własnego uznania. JeŜeli rolnik zawiera umowy z jakąś Firmą , 

czy Spółką  jest to w sferze umów cywilno – prawnych i do tego Gmina 
nic nie ma. 

 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały; 

     
Głosowało   -  7 

 
 

Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  1 

 
 
W wyniku głosowania Komisja większością głosów  
zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały. 

 
 

- projekt  uchwały w sprawie upowaŜnienia Wójta Gminy Ustka  
do reprezentowania Rady Gminy Ustka przed Wojewódzk im 
Sądem Administracyjnym w Gdańsku. 
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Lidia Orłowska – Getler Sekretarz Gminy 
- jest nowa wersja tej uchwały poniewaŜ pierwotna wersja była bardziej 
szczegółowa i odnosiła się do wymienienia poszczególnych osób , które 

składały wnioski o uchylenie uchwał dot. parków wiatrowych łącznie     

ze Stowarzyszeniem Produktów Markowych ,. W związku z tym,             

Ŝe wnioski ciągle spływają  został przygotowany nowy proj. uchwały 

zawierający zapis ogólny w zakresie upowaŜnienia Wójta  w sprawach 

dotyczących zaskarŜenia uchwał Rady dot. miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Duninowo , Peplino i MoŜdŜanowo – 
Starkowo. 

 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały; 
     
Głosowało   -  7 

 
 

Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt uchwały. 

 
 

- projekt  uchwały w sprawie określenia rodzajów wyróŜnień          
i wysok ości nagród za wysokie wyniki sportowe                     
we współzawodnictwie międzynarodowym lub krajowym,      
oraz szczegółowych zasad i trybu ich przyznawania. 

 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały; 

     
Głosowało   -  7 

 
 

Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
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W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały. 

 
 

- projekt  uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki 
Problemów Alkoholowych na rok 2007 . 

 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 

 
     
Głosowało   -  7 

 
 

Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt uchwały. 

 
 

 
- projekt  uchwały w sprawie Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2007.  

 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 
 
    
Głosowało   -  7 

 
 

Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
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W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt uchwały. 

 
 

- projekt  uchwały w sprawie zmian w budŜecie Gminy Ustka      
na 2007 rok . 

 
 
 Ewa Wszółkowska  

- omówiła w/w projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem . Ponadto 

wyjaśniła, iŜ będzie poprawka w proj. uchwały w § 2 p.kt 5) polegająca 
na skreśleniu wyrazu „kredytu”, a wpisaniu wyrazu „poŜyczki” . 
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały: 
 
 

Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt uchwały. 

 
 

- projekt  uchwały w sprawie uchylenia uchwały 
zatwierdzającej taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę                   
i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 

  
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 
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Głosowało   -  7 

 
 

Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt uchwały. 

 
 

- projekt  uchwały w sprawie uchylenia uchwały                            
Nr XXXVII/378/2006 rok Rady  Gminy Ustka z dnia 29 sierpnia 
2006 roku w sprawie zawarcia porozumienia pomiędzy Gminą 
Ustka, a Gminą Smołdzino dotyczącego odbioru ścieków 
sanitarnych z miejscowości Komnino przez system kanalizacji 
sanitarnej zlewni oczyszczalni ścieków w Rowach na terenie 
gminy Ustka . 

 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 

     
Głosowało   -  7 

 
 

Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały. 

 
 

- proj. uchwały w sprawie upowaŜnienia Przewodniczącego 
Rady Gminy do dokonywania wszelkich czynności w imieniu 
Rady Gminy Ustka w sprawach z zakresu realizacji us tawy      
z dnia 18 października 2006 r. o ujawnianiu informacji               
o dokumentach organów bezpieczeństwa państwa z lat      
1944 – 1990 oraz treści tych dokumentów wobec osób 
pełniących funkcje publiczne podlegających Radzie. 
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Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 

   
Głosowało   -  7 

 
 

Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt uchwały. 

 
 
Ad. 3. Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 

 
 
Komisja sporządziła sprawozdanie z działalności za rok 2006 
zgodnie z zał. Nr 1 do niniejszego protokołu. 

 
 

Komisja przyjęła do wiadomości treść następujących   pism; 
 

1. Prezydenta Miasta Słupska informuje, iŜ miasto Słupsk realizuje 
projekt pn. „Kompleksowy program segregacji odpadów                  
w Bierkowie dla miasta Słupska i powiatu słupskiego – III etap” 
współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Rozwoju 
Regionalnego w ramach Zintegrowanego Programu Operacyjnego 
Rozwoju Regionalnego, jedynym z obowiązków beneficjenta      
jest promowanie w/w przedsięwzięcia inwestycyjnego. 

 
2. Słowiński Park Narodowy w spr. współpracy oraz oferty 

wystawienniczej. 
 

3. Wojewoda Pomorski w spr. interpretacji przepisów MSWiA 
Departament Prawny dot. oświadczeń majątkowych składanych 
przez radnych, wójtów, burmistrzów i prezydentów miast, którzy 
uchybili obowiązkowi złoŜenia w terminie wymaganych przepisami 
oświadczeń i informacji. 
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4. Rada Regionalna Federacji Stowarzyszeń Naukowo – 
Technicznych Naczelnej Organizacji Technicznej w Słupsku     
w spr. umowy na opracowanie projektu sieci wodociągowej działek 
budowlanych „zadanie Przewłoka IV” Gmina Ustka. 

 
5. /* wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej ze 

względu na prywatność osób / wezwanie do usunięcia naruszenia prawa w 
zakresie zmiany uchwały podjętej na sesji Rady Gminy Ustka w 
dniu 29 września 2006 w spr. uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla lokalizacji Parku 
Wiatrowego Nr 2 w miejscowości  MoŜdŜanowo. 

 
6. Skarga Pani /* wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do 

informacji publicznej ze względu na prywatność osoby/ do Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego w Gdańsku za pośrednictwem Rady Gminy 
Ustka na bezczynność Rady Gminy Ustka spr. usunięcia interesu 
prawnego poprzez Uchwałę Nr XXXVIII/384/2006 Rady Gminy 
Ustka z dnia 29-09-2006 r w spr. uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla części lokalizacji Parku 
Wiatrowego Nr 2 w m. MoŜdźanowo . 

 
7. Wojewoda Pomorski  informuje o obowiązku złoŜenia oświadczeń 

majątkowych w 2 egz. wraz z kopią zeznania o wysokości 
osiągniętego dochodu w roku podatkowym (PIT) za rok poprzedni , 
w terminie do 30 kwietnia 2007 r. wg stanu na dzień 31 grudnia 
2006 roku. 

 
8. Wojewódzki Sąd Administracyjny w Gdańsku w sprawie 

uzupełnienia odpowiedzi na skargę z dnia 29 stycznia 2007 r 
dotyczącej skargi Stowarzyszenia Produktów Markowych Turystyki 
Wiejskiej SŁUPIA na uchwałę Rady Gminy Ustka z dnia               
29-09-2006 r Nr XXXVIII/384/2006. 

 
9. Wezwanie Państwa /* wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o 

dostępie do informacji publicznej ze względu na prywatność osób wezwanie do 
usunięcia naruszenia  prawa w zakresie zmiany uchwały podjętej 
na sesji Rady Gminy Ustka w dniu 29 września 2006 w spr. 
uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego                
dla lokalizacji Parku Wiatrowego Nr 2 w miejscowości  
MoŜdŜanowo. 
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10. Wojewoda Pomorski dot. informacji o obowiązku składania 
oświadczeń majątkowych. 

 
11. Uchwała Nr 50/2007 Kolegium Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 15 lutego 2007 w spr. 
istotnych naruszeń prawa w uchwale Nr IV/26/2007 Rady Gminy 
Ustka z dnia 30 stycznia 2007 r w spr. budŜetu gminy na 2007 rok. 
 

12. Krajowe Biuro Wyborcze dot. wyjaśnień Państwowej Komisji 
Wyborczej w związku ze zmianą ustawy z dnia 18 października 
2006 o ujawnieniu informacji o dokumentach organów 
bezpieczeństwa państwa z lat 1944-1990 oraz treści                   
tych dokumentów, zwanej „ustawą lustracyjną”. 

 
13. Pismo Pani Wójt do Spółki Wodociągi Ustka w spr. realizacji 

wspólnej inwestycji .dot. rozbudowy oczyszczalni ścieków w Ustce. 
 

 
 

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Komisji   o godz. 
12 40   

zamknął   obrady Komisji . 
 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 
 
 

  Przewodniczący  Komisji    
  Protokołowała 
GraŜyna Frankiewicz                                      MARIAN   KORBIEL 

 
  
    


